
Zkrácený zápis ze schůzky mediální komise, Bílovice nad Svitavou dne 17. 7. 2023 
 
Vzhledem k malému počtu zúčastněných z důvodů dovolených, nebyla mediální komise 
usnášeníschopná. Nicméně i přesto byla diskutována témata týkající se obsahu webových stránek 
obce, aktuálnosti příspěvků na stránkách a odpovědnosti za obsah jednotlivých sekcí obecního webu. 
 

Za mediální komisi R. Szabó 
 


